

the Commission to make such interim reports as it may deem appropriate;

Requests the Secretary-General to submit from time to time for the information of the Council a statement of the activities of the Commission since the date of its previous report.

234 (IX). Annual report of the Economic Commission for Latin America

Resolutions of 15 July and 12 August 1949

A

Resolution of 15 July 1949

The Economic and Social Council

Takes note of the annual report of the Economic Commission for Latin America for the period 26 June 1948 to 14 June 1949;¹

Takes special note of the work programme of the Commission based on the resolutions adopted by the second session; and

Recommends that the necessary funds be allocated for the purpose of implementing decisions of the second session of the Commission which require undertaking new studies and activities, should the budget for 1949 prove inadequate.

B

Resolution of 12 August 1949

The Economic and Social Council

Decides that paragraph 12 of the terms of reference of the Economic Commission for Latin America laid down in Council resolution 106 (VI) shall be amended by deleting the words: "and shall make interim reports at each regular session of the Council". It will be for the Commission to make such interim reports as it may deem appropriate;

Requests the Secretary-General to submit from time to time for the information of the Council a statement of the activities of the Commission since the date of its previous report.

235 (IX). Report of the fourth session of the Population Commission

Resolution of 6 August 1949

The Economic and Social Council

Takes note of the report of the fourth session of the Population Commission.²

¹ See document E/1330/Rev.1.

² See documents E/1313 and E/1313/Corr.1.

sion de présenter des rapports provisoires chaque fois qu'elle le jugera utile;

Prie le Secrétaire général de présenter de temps à autre au Conseil, aux fins d'information, un exposé des travaux effectués par cette Commission depuis la date de son dernier rapport.

234 (IX). Rapport annuel de la Commission économique pour l'Amérique Latine

Résolutions des 15 juillet et 12 août 1949

A

Résolution du 15 juillet 1949

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport annuel de la Commission économique pour l'Amérique latine portant sur la période du 26 juin 1948 au 14 juin 1949¹;

Prend acte, en particulier, du programme de travail de la Commission qui se fonde sur les résolutions adoptées lors de la deuxième session; et

Recommande l'ouverture des crédits nécessaires à la mise en œuvre des décisions de la deuxième session de la Commission qui imposent de nouvelles études et de nouveaux travaux, au cas où le budget de 1949 se révélerait insuffisant.

B

Résolution du 12 août 1949

Le Conseil économique et social

Décide que les mots « et elle établira un rapport provisoire à chaque session ordinaire du Conseil » seront supprimés au paragraphe 12 du mandat assigné à la Commission économique pour l'Amérique latine par la résolution 106 (VI) du Conseil. Il appartiendra à la Commission d'établir des rapports provisoires chaque fois qu'elle le jugera utile;

Prie le Secrétaire général de présenter de temps à autre au Conseil, aux fins d'information, un exposé des travaux effectués par cette Commission depuis la date de son dernier rapport.

235 (IX). Rapport de la quatrième session de la Commission de la population

Résolution du 6 août 1949

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport de la quatrième session de la Commission de la population.²

¹ Voir le document E/1330/Rev.1.

² Voir les documents E/1313 et E/1313/Corr.1.